華仔天地 22 周年晚會【海外會員 - 報名表格】

親愛的會員:

『華仔天地 22 周年晚會』已定於 6 月 12 日(星期六)舉行。本會將爲這個年度盛事帶來歌與舞,歡迎來自世界各地之會員,齊集香港,與華仔一同參與這個難忘的盛會。請立即留意以下事項,遞交報名表格吧!

日期 : 2010 年 6 月 12 日 (星期六) 時間 : 晚上 7 時 30 分 (開始入場)

晚上8時30分 (節目開始)

地點: 香港灣仔博覽道 1 號,香港會議展覽中心 (Hall 5 E)

費用 : 每人美金\$53 元正 (不設食物及飲品供應)

截止日期: 2010年5月24日(星期一)(以郵戳日期為準)

重要事項:

- 1. 每張參加表格最多可讓 8 位會員同時報名。如發現重覆之參加表格,本會將不予受理。
- 2. 出席周年晚會之會員,必須攜同 2010 年會員證 及 穿著 2010 年會服。
- 3. 所有於 2010 年 5 月 24 日前成功入會或續會爲 2010 年度會員,均可報名參加。
- 4. 座位編排均由『華仔天地』抽籤決定。<u>抽籤儀式將於 5 月 26 日 (星期三)下午 7 時在本會公開進行</u>,歡迎會員到臨觀看。 抽籤結果將於 5 月 27 日(星期四)下午 5 時在官網公布。
- 5. 除特許工作人員外,場內嚴禁攝影、錄影及錄音。請勿攜帶相機及攝影器材等進場,活動進行期間必須關掉手提電話。若任何人士被發現進行盜錄行為,會被大會要求立即離場,而所有有關的盜錄內容亦會即時刪除。
- 6. 本會保留一切修改參加條款及刪改活動形式或內容之最終決定權利,而不作另函通知。

繳款方法:

1. 銀行匯票 或 電匯 (美金户口)

戶口名稱:華仔天地有限公司 **銀 行**:Citibank 花旗銀行

戶口號碼: 006 - 391 - 0871 7206 / **銀行地址**: 香港中環花園道 3 號,萬國寶通銀行大廈

2. 網上申請及繳款 Visa / Master card / PPS / JCB / Alipay: (網上報名, 免遞交文件手續)

請瀏覽本會官方網址 www.awc618.com (網上付款供應商將收取網上信用咭繳款服務費)

遞交報名表格及通知書:

- 1. 請將 i) 銀行匯票/電匯收據<u>正本</u>及 ii) 填妥之報名表格,於 <u>5 月 24 日(星期一)前</u>郵寄回香港『華仔天地』,信封面請註明 {華仔天地 22 周年晚會}。網上報名,可免遞交文件手續。
- 2. 每張表格最多8人報名,可共同繳款,以一張收據爲實,請自行影印作記錄。
- 3. 每位成功報名者,將個別收到本會發出有關信件,會員通訊地址以本會之記錄爲準,敬請留意。
- ** 任何疑問,歡迎於辦公時間致電 (852) 2711 0309 / 傳真 (852) 2761 3165 或 電郵 events@awc618.com
- ** 郵寄地址: 香港九龍九龍灣宏光道1號 億京中心B座9樓E室

華仔天地 謹啓

12-05-2010

《 華仔天地 22 周年晚會 》海外會員 - 報名表格

會員號碼	會 員 姓 名	身份證/護照號碼	聯絡電郵



Andy World Club – 22nd Anniversary Celebration (Overseas Members - Application Form)

Dear Members,

Our yearly grand event, the "22nd Anniversary Celebration", is scheduled for June 12 (Saturday). We will specially bring you wonderful programmes in this gala. Members from all over the world are sincerely invited to join us. With the present of Andy, the evening will certainly be unforgettable. Refer to the full details below and submit your application right away.

Date : 12th June, 2010 (Saturday) Time : 7:30 pm (Admission starts)

8:30 pm (Programme starts)

Venue : Hong Kong Convention & Exhibition Centre (Hall 5E)

1 Expo Drive, Wanchai, Hong Kong

Admission Fee: US\$ 53.00 per person (No food and beverage provided)

Closing Date: 24th May, 2010 (Monday)



Terms and Conditions:

- 1. Each application form is allowed for a maximum of $\underline{8}$ members. Duplicate applications will not be considered.
- 2. Attendants MUST present their 2010 membership card and dress in 2010 uniform.
- 3. Those who have successfully applied for or renewed as 2010 members by 24th May are eligible for application.
- 4. Seating will be arranged by ballot in Fan Club on 26th May (Wednesday) at 7pm and the result will be announced on 27th May at 5 pm on our website.
- 5. Tape recorders, video cameras and/or any audio-visual equipment are strictly prohibited after admission, and mobile phones must be switched off. When illegal recording is found, the member will be commanded to leave the venue immediately whilst our workforce has the right to delete relevant records.
- 6. AWC reserves the right to change the terms and conditions at anytime without prior notice and to make final decision in case of disputes.

Payment Details:

1. Bank draft or Telegraphic Transfer (T/T, in US\$)

Bank : Citibank, N.A. Hong Kong Branch

Payable to: Andy World Club Limited / Account No.: 006-391-0871 7206Bank Address: Citibank, N.A., Citibank Tower, 3 Garden Road, Central, Hong Kong

2. **On-line Application** (Visa / Master card / PPS / JCB / Alipay) : (No further submission to be made)

Visit and browse details on our website www.awc618.com

(A surcharge for online credit card payment will be levied by online payment service providers.)

Application Procedures:

- 1. Submit the following documents to Andy World Club before 24th May 2010. State clearly "AWC 22nd Anniversary Celebration" on the envelope: (Not applicable to online applications)
 - a) a completed application form;
 - b) an original bank draft or T/T statement with membership no. and names on the reverse side.
- 2. Members on each application form can pay together (members should copy and keep the payment receipt for future checking).
- 3. Each successful applicant will receive a notification by post.
- ** For enquiries, please call us on (852) 2711 0309 / fax (852) 2761 3165 or email events@awc618.com
- ** Postal address: Unit E, 9/F. Block B, Billion Centre, 1 Wang Kwong Road, Kowloon Bay, Kowloon, Hong Kong

Andy World Club 12-05-2010

Member No.	Members Name	ID / Passport No.	Email address / Fax

(Andy World Club – 22nd Anniversary Celebration) Overseas Members - Application Form